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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:767 Finansieringen av Projekt Malmporten 

Exporten av järnmalm är en starkt bidragande orsak till det svenska välståndet 
under 1900-talet. Än i dag är svenskt tillväxt beroende av ett högt malmpris och 
möjligheter att frakta råvaran för export. En stor del av denna export går via 
Luleå hamn. För att förbättra den svenska konkurrenskraften behöver dock 
hamnen upprustas genom det så kallade Projekt Malmporten.  

Inom Projekt Malmporten ska bland annat muddring av hamnen och farlederna 
göra att maxkapaciteten för fartyg som kan tas emot ökas till 160 000 ton från 
dagens 55 000 ton per fartyg.  Arbetet beräknas att påbörjas under 2017 och ska 
kosta 3 miljarder kronor.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

Är Projekt Malmporten fullt finansierat och kommer byggstarten att påbörjas 
som planerat?  

 

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-09
Besvaras senast
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